



التاريخ : 2023/10/11م

رقم الشهادة : M-0007281



شهادة المحتوى المحلي Local content certification

The Local Content & Government Procurement Authority certifies that the Local Content Score for Momaizah Metal Fabrication Factory Comapny Commercial Register No. (2050014455) for the year ended 31/12/2022, is 29.97% .

The validity of this certificate is 19 months from the above mentioned year ended.

Note :

This certificate was issued according to the procedures followed by the Authority and based on the disclosure submitted by the entity and the report issued by the approved audit firm, without holding LCGPA minimally responsible.

This certificate is sent via electronic mail/automated system and it does not require a signature.

You can validate the information in this certificate via the following link
[URL or by scanning the above QR code](#)

تشهد هيئة المحتوى المحلي والمشتريات الحكومية أن نسبة المحتوى المحلي لشركة مصنع المنتجات المعدنية المميزة شركة الشخص الواحد سجل تجاري رقم (2050014455) ، للسنة المالية المنتهية بتاريخ 2022/12/31 م، تبلغ 29.97% .

صلاحية هذه الشهادة 19 شهراً من نهاية السنة المالية المذكورة أعلاه.

تنويه:
تم إصدار هذه الشهادة بحسب الإجراءات المتبعة لدى الهيئة بناء على الإفصاح المقدم من المنشأة و التقرير الصادر من مكتب المراجعة المعتمد، دون أدنى مسؤولية على الهيئة.
هذه الوثيقة مرسلة عبر البريد الإلكتروني / النظام الآلي ولا تحتاج إلى توقيع.

يمكنك التحقق من صحة البيانات الواردة في الشهادة أعلاه من خلال الرابط التالي URL أو من خلال مسح الرمز الرقمي أعلاه